

05 أكتوبر 2025

المحترمين

الأفضل / بورصة مسقط

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: تعيين رئيس تنفيذي لشركة مسقط للتأمين (ش.م.ع.ع.).

يسر شركة مسقط للتأمين (ش.م.ع.ع.) أن تعلن عن تعيين الفاضل / ستيفن جون سامسون رئيساً تنفيذياً جديداً لها، وذلك اعتباراً من 05 أكتوبر 2025.

يتمتع الفاضل/ ستيفن سامسون بخبرة كبيرة تمتد لأكثر من 45 عاماً في قطاع التأمين وإدارة المخاطر على المستوى العالمي، حيث شغل مناصب قيادية عليا في كل من لندن والشرق الأوسط ودول مجلس التعاون الخليجي. وتشمل مسيرته المهنية أدواراً رئيسية في مجالات الابتكار والوساطة وإعادة التأمين والاستشارات الإستراتيجية، بالإضافة إلى تأسيس عمليات جديدة وتحقيق ربحية مستدامة. وقد عمل الفاضل/ ستيفن في مناصب إدارية عليا شملت منصب المدير العام في شركة القطيم ويليس البحرين والمدير التنفيذي في شركة إنسور دايركت والمدير الإقليمي في شركة آرثر جي. غالباً، والمدير التنفيذي لقسم الشحن في شركة إيون بالمملكة المتحدة (AON UK). ومؤخراً، شغل الفاضل/ ستيفن منصب الرئيس التنفيذي لشركة آر إس دبليو لاستشارات مخاطر التأمين (ش.م.م)، حيث لعب دوراً محورياً في تأسيس وإدارة خدمات استشارية مستقلة في مجال التأمين والمخاطر في دول مجلس التعاون الخليجي.

وهو حاصل على زمالة معهد التأمين المعتمد و وسيط تأمين معتمد، مما يجمع بين المعرفة التقنية العميقية والقدرة القيادية المثبتة التي سيساهم بها إلى منصبه الجديد.

وتفضوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

بالنهاية عن

شركة مسقط للتأمين (ش.م.ع.ع.)



Al-een ألينا ميرين أوثوب

مسؤول الاصحاح

05 October 2025

M/S Muscat Stock Exchange

After Compliments,

Subject: Appointment of Chief Executive Officer for Muscat Insurance Company SAOG

Muscat Insurance Company SAOG is pleased to announce the appointment of Mr. Steven John Samson as its new Chief Executive Officer, effective from 05th October 2025.

Mr. Steven Samson brings with him more than 45 years of extensive experience in the global insurance and risk management sector, having held senior leadership positions across London, the Middle East, and the GCC. Mr. Steven's career spans key roles in underwriting, broking, reinsurance, and strategic advisory, establishing new operations, and driving sustainable profitability. Mr. Steven has served in senior capacities including General Manager at Al Futtaim Willis Bahrain, Executive Director at Insure Direct, Regional Manager at Arthur J. Gallagher, and Executive Director of AON UK Cargo Division. Most recently, Mr. Steven held the position of Chief Executive Officer of RSW Insurance Risk Consultants WLL, where he played pivotal role in establishing and managing independent insurance and risk advisory services in the GCC.

Mr. Samson is an Associate of the Chartered Insurance Institute and Chartered Insurance Broker, bringing both deep technical knowledge and proven leadership capability to his new role.

Thank you,

For and on behalf of

Muscat Insurance Company SAOG



Ms. Aleena Merin Uthup

Disclosure officer

